
Zápis ze schůzky  RC Ostrava dne 29. 4. 2013 
 
 
(Schůzka se konala v Hotelu Vista Ostrava) 
 
 
Přednáška:   Bez přednášky. Brainstorming na téma „Jak dál se Stružielkou?“ 
  
 
 
Agenda a diskuse: 
 

1. V 17:00 se sešel Board klubu ve složení: V. Adámek, A. Vojtasík, M. Pešat, I. Franc, 
L. Ženatý a J. Zajíc. V 17:30 se dostavila ředitelka Múzické školy paní M. Soukupová. 
Předmětem společné rozpravy bylo seznámení se s možnými alternativami dalšího 
postupu poté, co náš dlouholetý sponzor Plzeňské pivovary, závod Radegast, ohlásil 
změnu dalšího přístupu k podpoře občanských projektů v programu „Prazdroj lidem“. 
Paní ředitelka Soukupová referovala o současné situaci a nově formulovaných 
projektech Múzické školy, včetně projektu Piš-Mal-Tan zpracovaného ještě J. Černým 
až po projekt Eia Gaia (Ejhle Země), připravených školou ve spolupráci s externími 
specialisty. 

2. V 18:00 byla zahájena schůzka klubu. Členové byli nejprve seznámeni 
s prodiskutovanými alternativami dalšího postupu. Tyto alternativy, obsahující 
možnosti sahající od zastavení projektu v roce jeho 20. výročí trvání přes několik 
alternativ jeho inovace až po náhradu zcela novým projektem, který by mohl lépe 
vyhovovat nově formulovaným cílům poskytovatele byly v plénu následně obsáhle 
probrány. V diskusi vystoupili kromě paní M. Soukupové kolegové: K. Paiger, V. 
Adámek, L. Ženatý, J. Káš, I. Franc, R. Klančík, L. Lavchyan, O. Urban, A. Vojtasík, a 
J. Zajíc. Závěr diskuse vyústil v následující závěry: 
 

- Úspěšný a funkční projekt Stružielka se pokusíme převést na jiný druh 
financování, nejlépe s využitím fondů EU. Z tohoto pohledu by bylo zřejmě 
vhodné zapojení polských účastníků a spolupořadatelů. 

- Nadaci Prazdroj lidem navrhneme nový projekt. Jeho nejvhodnější cílovou 
skupinou budou mladí lidé/děti. Bude orientován na sociální integraci dětí a 
žáků s hendikepem s rodiči a ostatními dětmi a lektorsky zajištěn Múzickou 
školou. Měl by mít životnost nejméně 3 – 5 let. Bude to zřejmě průběžný 
projekt. 

- M. Soukupová slíbila předat K. Paigerovi rámcový popis připraveného projektu 
Eia Gaia za účelem jeho předběžné konzultace s representanty nadace. 

- RC Ostrava vyhodnotí odezvu nadace a rozhodne se jak dál do 30. 6. 2013. 
 

3. L. Ženatý:     
Rotariánská pošta:  

- 23.4. – A.Krajina – Prvomájový výstup na Skalku – informace 
- 27.4. – změny v dlouhodobých výměnách mládeže – informaci podá R.Klančík 

 
Plán přednášek 

- 6.5. - výjezdní zasedání na Čeladné – vzpomínka na V. Káše + J. Folprecht – 
vila a křest knihy – informace o účasti zaslána J. Folprechtovi 

- 13.5. - přednáška T. Mrkvy „Výživové poradenství“ (garant J. Bazala). Každý 
si jako vždy může přivést hosta. Musí však nahlásit sekretáři večeře. Schůzka 
proběhne v Hotelu Vista 

- 20.5. – schůzka je zrušena! Místo ní bude návštěva Clarion Congress Hotelu 
Ostrava dne 16. 5. (na základě pozvání všech členů RC na slavnostní 



otevření kongresového centra s občerstvením). Termín pro individuální 
potvrzení účasti každého člena hotelu byl 30. 4. 2013. 

- 27.5. - bez přednášky. Klubová diskuse na téma „Zapomenuté projekty klubu“. 
- 3.6. bude schůzka v době konání 3. ročníku RSW – adm. Chalupa a jeho 

posádka (Franc, Zajíc, Ženatý) a kpt. Pešat 
- 10.6. - zatím bez přednášky 
- 17.6. – zatím bez přednášky 
- 24.6. Ostravice, Jeriova vila – výroční schůze RC Ostrava, 17 hod., garant – 

L. Ženatý 
- 1.7. Výjezdní zasedání klubu v Kopřivnici. Garantem akce je Z. Michálek. 

 
   4. J. Zajíc:  

- Vyzval kolegy k úhradě dosud nezaplacených příspěvků. 
- Poděkoval I. Francovi a J. Folprechtovi za mimořádné úsilí při zpracování 

Knihovny projektů klubu. 
 

5. Diskuse: 
- J. Folprecht - informoval o programu a časovém plánu výjezdního zasedání 

na Čeladné dne 6. 5. 2013. Pozvánku odešle sekretář koncem týdne. 
- R. Klančík - informoval kolegy o chystaných změnách v organizaci výměny 

mládeže. 
- J. Ženatý - připomněl zásadu profesních přednášek členů. Sám se přihlásil s 

přednáškou o historii přípravy prvních závodů Dakar. 
- J. Chalupa - připomněl blížící se 3. ročník Rotary Sailing Week a nepřítomnost 

většiny vedení klubu dne 3.6., kdy bude náhradní schůzka na lodi v 
Chorvatsku. 

 
 

Zapsal: J. Zajíc (s využitím poznámek L. Ženatého) 


